
 خطوات التسجيل في الخدمة المصرفية عبر الهاتف المحمول

 سجل الآن  على  الهاتف المحمول والضغط على "دخول“ ثم قم بالضغط   عب  قم بتحميل تطبيق الخدمة المصرفية 

 ل  ورقمها السري المُستخدم على ماكينة الصراف الآ  المباش  أدخل رقم بطاقة الخصم  . 1
 ( على أن يحتوي علي حرف إنجليزي و رقم واحد   15الى  6من )  قم بإنشاء إسم مستخدم .2

 على أن تحتوي على حرف إنجليزي واحد و رقم واحد وأحد الرموز الخاصة الاتية ! @ # $ % ^ & *_~ ‘.)   32الى  8من )جديدة  ش قم بإنشاء كلمة   .3

وطقم بالموافقة  .4  ( تم إرساله على تليفونك المحمول المُسجل لدى البنك)حكام و إدخل رمز الحماية وال  على  السر 

 

 تمت عملية التسجيل بنجاح

 الان يمكنك الدخول علي الخدمة المصرفية عبر الهاتف المحمول باستخدام اسم المستخدم وكلمة السر اللذان تم إنشائهم 



Mobile Banking Service Registration steps 
Download QNB Mobile Banking Application then Press on “Login” then press on “Register” 

1. Enter your Debit Card Number & Its password (PIN) the one used on the ATM 

2. Create Username (length between 6 to 15 containing at least one English character and one digit) 

3. Create Password (length between 8 to 32 containing at least of English characters, digit and special characters ! @ # $ % ^ & *_~ ‘.) 

4. Accept Terms and Conditions and enter the One Time Password (will be sent on your registered mobile number at the bank) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Your registration has been completed successfully 

Now You can login to QNB Mobile Banking service Using your new Username And Password 


